

Bestyrelsesmøde d.24/3-2021

Tilstede : Poul Henrik Jensen, Ronni Moric, Mark H. Sørensen, Lars Peter Kristiansen.
Michael T. Koch, Peter Svendsen

Opfølgning

PKT. 1: Bestyrelsestur til DJF.

- Loss of Licence.
- Tilskud fra DJF.
- Overtidsbetaling
- §5 Vederlag for ekstraordinær tilkaldelse
- Protokollat 1 - § 1. stk 1. Turnus
- Protokollat 1 - § 10. stk 4 overarbejde udregning (sag afventer dato for behandling i retten)

(Der planlægges tur når muligt)

PKT. 2: Hjemmesiden og referater.

Stadig ikke opdateret, der søges en ny administrator af hjemmeside.

(Meld ind hvis det er noget for dig!)

PKT. 3: 4 ugers rul for afløsere.

(forslag afvist af ledelse)

PKT. 4: Forslag om ændring af lokalaftale vedrørende helbredsundersøgelse.

Bestyrelsen tænker at det er bedst at beholde aftalen i nuværende form

(punktet kan rejses igen på generalforsamling)

PKT. 5: Flaskesamlere

Gentagende flaskesamling på tog, ses som et problem blandt vores kollegaer.

(ledelsen ønsker ikke at gøre nogen indsats for at stoppe flaskesamlere)

PKT. 6: Punkter til Kontaktudvalget (der har ikke været afholdt møde siden sidste bestyrelsesmøde)

- Indvendig rudevask
- oplader of holder til ny firmatelefon

(Poul Henrik medbringer til kontaktudvalg)

PKT. 7: "mørklægning" af PSI- & DMI skærme.

Morten M. Jensen afventer "godkendelse" fra Johannes, når den er givet eksekveres derefter.

(afventer Johannes kommer tilbage på job)

PKT. 8: Kommende Generalforsamling sat til d 6/10-2021 kl.14.00

(nærmere information følger)

PKT. 9: D4 Optimering

Som flere har bemærket er D4 ikke helt så godt som lovet,

(Maria F. Jürgensen er opmærksom på problemerne, der arbejdes på at forbedre D4)

PKT 10: SMS beskeder i Lint.

Det forventes at blive indført i alle Lint når vi får leveret 4 nye Lint.

NYT

PKT 1: *Tillidsmand Poul Henrik Jensen afholder ferie uge 33-34*

Næstformand Ronni Moric kan kontaktes i hans fravær.

PKT. 2: *Torben Stender udtrådt af bestyrelsen.*

Da Torben er udtrådt mangler vi en administrator til vores hjemmeside. Man må gerne melde ind hvis det er noget for dig.

PKT. 3: *Disp. i hjemmet. (opsagt fra d 1/8-2021)*

Disponible i hjemme er desværre blevet opsagt, men ledelsen er ikke afvisende overfor en permanent lokal aftale, den skal dog kunne være til begge parter interesse. Bestyrelsen har set på nogle muligheder. Disse bringes til Generalforsamling, som tager stilling til hvilken løsning der kan bringes til ledelse.

(forslag til udformning modtages gerne)

PKT 4: *Tjeneste planlægning*

Ved planlægning af K22, har vi ingen indflydelse haft på at planlægge tjenester og derefter fået begrænset mulighederne for at ændre i tjenesterne imellem depoterne.

Turudvalget ønsker mere samarbejde / indflydelse på denne del af arbejdet fremover.

(Der afventes ny driftschef før ønsket rejses over for denne.)

PKT 5: *Frugtordningerne placering*

Da det er blevet bemærket at frugt på Ålborg depot hober sig op og alt for meget smides ud, overvejes om denne bør flyttes ind til opholdsrummet hvor flere kollegaer passere i løbet af dagen.

Hjørring opholdsrum kan eventuelt få en del af Hjørring depots frugt bragt ind.

PKT 6: *Tillidsmandskursus.*

Da vi p.t. ikke har nogen kandidat til tillidsmandsposten, tilmelder vi os ikke til førstkomende kursus. Årsagen er at det er en stor udgift at framelde sin plads.

Det forventes at næste tillidsmandskursus afholdes i april 2023, og til den tid regner vi med at vi har en tillidsmand vi kan sende afsted.

PKT 7: *Område gruppeformænd*

Det er ønsket at områdegruppemøder under DJF genoptages og vi derfor stiller med én område gruppe formand pr depot (Tillidsmand er altid område gruppeformand for eget depot)

Dette vil indebære at man deltager i ca. 2 årlige møder, hvor blandt andet overenskomstforhold kan debatteres.

(rejses til generalforsamling)

PKT. 8: *Brøddordning.*

Brøddordning bør genoptages da Covid19 restriktionerne er aftagene!

(Poul H.J. kontakter ledelse)

PKT 10: D4 – fejlmeldinger !

Der opfordres til at man indmelder ALLE fejl via D4, frem for at ringe til værkstedet uden at benytte sig af D4. Da vi derved kan få alle fejl noteret og en mulighed for at gå tilbage og følge fejlene.

Formand Poul Henrik Jensen

Referant Ronni Moric

TILLÆG : en uheldig udtalelse.

I forbindelse med togulykken d14/7-2021 skrives der blandt andet følgende i aviserne

"Bilisten gjorde intet galt

Ifølge Nordjyske Jernbaner, som ejer strækningen, så peger alt på, at bilisten kørte efter bogen.

– Intet tyder på, at bilisten har gjort noget galt, siger Peter Hvilshøj, direktør i Nordjyske Jernbaner."

Dette står ikke helt i spænd med færdselsloven som skriver følgende:

§ 5. Trafikanter, der skal passere jernbaneoverkørsel, skal udvise særlig forsigtighed. Færdsel over jernbaneoverkørsel må ikke finde sted, når det kan ses eller høres, at tog nærmer sig.

Kørende skal afpasse hastigheden således, at standsning om nødvendigt kan ske før sporene. Når sporene passeres, skal dette ske uden unødigt ophold.